



Announcement Letter On Activating Anti-Counterfeit Label In China

关于中国区域启用防伪标签的公告

Dear all Double-K customers in China:

尊敬的中国区 Double-K 用户:

We thank you for your support though out the year, however it is confirmed that there are many unauthorized or counterfeit (fake) Double K products sold in the China market.

感谢您多年来的支持, 然而我们确认目前在中国市场存在很多仿制(假冒) Double-K 的产品。

We would like to take this opportunity to suggest you when purchasing Double-K products from China, please pay close attention to the package and make sure the Anti-Fraud label is on the bottle.

我们建议您在中国购买 Double-K 产品时, 请密切关注包装, 并确保瓶体贴有防伪标签。

The image below is the Double-K official Anti-Fraud label, which is issued by the Double-K licensed distributor for China: YAKA(ShangHai) Import & Export Co.,Ltd. All the customers can easily scan the QR code on the sticker with WECHAT, and can easily distinguish the authenticity of the product. At the same time, when user scans the QR code, there will be reward points given, which the users can accumulate and exchange for Double K products and other goods.

下图为 Double-K 官方防伪标签, 由 Double-K 中国授权经销商雅卡(上海)进出口有限公司发行。所有客户都可以轻松的使用微信扫描标签上的二维码, 并且很容易地识别产品真伪。同时当用户扫描二维码时可以获得积分, 用户可以积累积分换取其他商品。



To ensure your rights, please do not purchase any Double-K products without Chinese labels and Anti-Fraud labels. If you have found our products missing these two labels, please help us take a photo of the products and send to admin@yakapet.com, or you may contact us at: 4008281886. Any provider will be rewarded for any valuable information.

为了确保您的权益, 请勿购买没有中文标签和防伪标的 Double-K 产品。如果您发现我们的产品缺少这两个标签, 请帮助我们拍照并发送到 admin@yakapet.com, 或者您可以联: 4008281886。任何有价值的信息提供者都会得到奖励。

Once again we Thank you for your support for Double-K products.

再次感谢您对 Double-K 产品的支持。

Best Regards

致以最好的问候。

Double-K Industries. U.S.A

美国 Double-K 产业

2018.9.25